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РЕФЕРАТ

Объем работы с. 61, в том числе рис. 4, табл.13, 31 источник.
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Объект исследования – ООО «Мобис Партс», поставщик запчастей и аксессуаров к автомобилям Hyundai и Kia
Предмет исследования – закупочная деятельность организации.
Цель работы – проанализировать организацию закупочной деятельности на предприятии ООО «Мобис Партс» и разработать пути совершенствования планирования закупок на данном предприятии.
Методы исследования: общенаучные методы познания, сравнительный анализ, экономико-математические и графико-аналитические методы.
Результаты исследования и разработки: раскрыта сущность закупочной логистики на предприятии. Выполнен анализ организации процесса закупок и основных показателей в ООО «Мобис Партс». Предложены и внедрены в закупочную деятельность исследуемого предприятия мероприятия, направленные на оптимизацию организации доставки товаров и совершенствование материально-технической базы предприятия.
Практическая значимость результатов исследования: снижение числа количества сотрудников, организация новых маршрутов доставки.
Область возможного практического применения результатов исследования – деятельность предприятий по закупке и поставке автозапчастей в Российской Федерации.
 




ABSTRACT

The amount of work with. 61 including Figs. 4, Table 13, 31 source.
Keywords: procurement logistics, material flow, economic analysis, economic efficiency, the event

Object of research - LLC "Mobis Parts" supplier of parts and accessories for cars Hyundai and Kia
Subject of research - Procurement organization.
Purpose - to analyze the organization of procurement at the enterprise "Mobis Parts" and to develop ways to improve procurement planning in the enterprise.
Methods: scientific methods of cognition, comparative analysis, mathematical economics and graphic-analytical methods.
The results of research and development: the essence of procurement logistics enterprise. The analysis of the procurement process and key indicators in OOO "Mobis Parts." Proposed and implemented in the procurement activities of the investigated enterprise activities aimed at optimizing the organization of the delivery of goods and improvement of material and technical base of the plant.
The practical significance of the results: reduction in the number of employees, creation of new delivery routes.
Realm of the possible practical applications of research - activities of enterprises for procurement and supply of spare parts in the Russian Federation.
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